
Conservatorii au obiectii fata de PUG
Vicepresedintele PC Sibiu, Ioan Mot, sustine ca organizatia judeteana va depune la Primaria Sibiu o serie
de obiectii fata de noul Plan Urbanistic General (PUG). In primul rand, conservatorii sunt uimiti sa vada
ca se discuta in continuare despre proiectul imobiliar si de cel al parcului de distractii din Padurea
Dumbrava. " Noi am crezut ca primaria a incetat sa considere acest proiect important, dar constatam ca
proiectul este aprobat pentru etapa urmatoare ", a declarat Mot. Conservatorii au obiectii si fata de lipsa
obiectivelor concrete de dezvoltare ale statiunii Paltinis si fata spatiul verdelimitat pe cap de locuitor ce il
ofera municipiul Sibiu. " Consideram ca este acum doar o discutie de inceput referitor la noul PUG si am
dori ca sugestiile noastre sa fie luate in calcul ", a mai spus vicepresedintele PC.
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